



INTRICATION QUARTET

Biography :

Let's be clear, it is just jazz in all its states. Sometimes 'bop', sometimes 'cool', on a ballad or Latin mode and also groovy, Intrication Quartet proposes his repertoire of original compositions with panache and sophistication. No doubt with this quartet: the swing is king and under control. Stay tuned for future concerts of our four fellows.

Team : 4 musicians + 1 sound engineer

Wonki Bang : Keyboard

Richard Braun : Tenor Saxophone

Fabien Drouet : Drums

Antoine Leiser : Double bass

Nicolas Posé : Sound engineer

Sound and Stage :

- 1 Saxophone micro et 1 Double bass micro
- 1 Tenor Saxophone
- 1 Double bass
- 1 Keyboard
- 1 Drums
- 1 sound system 150 Watts amplifier + 2 loudspeakers (can be used as monitor loudspeakers if the group use the local sound system)

Biographie :

N'y allons pas par quatre chemins ! Il est ici question de jazz dans tous ses états. Tantôt bop, tantôt cool, en balade ou bien latin et même groove, ce quartet vous propose avec panache et raffinement son répertoire de compositions originales. Pas de doute avec Intrication Quartet, le swing est maître et maîtrisé.

Retrouvez nos quatre compères sur scène depuis la sortie de leur premier album intitulé "Paris après minuit".

Equipe : 4 musiciens + 1 ingénieur du son

Wonki Bang : Clavier

Richard Braun : Saxophone Tenor

Fabien Drouet : Batterie
Antoine Leiser : Contrebasse
Nicolas Posé : Ingénieur du son

Scène et Son :

- 1 micro Saxophone et 1 micro Contrebasse
- 1 Saxophone Tenor
- 1 Contrebasse
- 1 Clavier
- 1 Batterie
- 1 sono 150 Watts + 2 enceintes (peuvent servir de retour si le groupe joue sur la sono locale)

Plan de scène Intrication Quartet

